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Z A P I S N I K 

9. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne  

18. aprila 2024, s pričetkom ob 14.00 uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne 

zaščite v Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila Urška MAUKO TUŠ, županja Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 

županja). Pričela je s sejo in pozdravila vse prisotne.  

Županja je ugotovila, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 17 od 

skupno 21 članic in članov občinskega sveta. Izmed članic in članov občinskega sveta je svojo 

odsotnost na seji predhodno opravičila dr. Polona KRALJ, za zamudo pa sta se predhodno 

opravičila Tomaž MUNDA in David ROŠKAR.   

V nadaljevanju so se seji z zamudo pridružili: Branko KOCBEK, Tomaž MUNDA in David 

ROŠKAR.  

V nadaljevanju seje je bilo tako navzočih 20 članic in članov občinskega sveta, in sicer: dr. Suzana 

BRAČIČ ARCET, Aleš DOKL, Miran DOKL, Aleš DOMANJKO, Franc FARTEK, mag., Renata 

GJÜREČ, Katarina HAFNER, Ivan KAJDIČ, Branko KOCBEK, Tomaž MUNDA, Miroslav 

NJIVAR, Slavko RAJŠP, Nina Elise REITER, David ROŠKAR, Anton (Zvone) ROŽMAN, Marko 

ŠAJNOVIČ, Franc ŽIŽEK (Jež), Srečko ŽIŽEK, Karmen ZORKO VUKAN, mag. Marjan ŽULA.  

Ostali navzoči na seji: 

− direktor občinske uprave, Vladimir MAUKO; 

− uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Tatjana VRBANČIČ, Nuša TÖRNAR, Andrej 

SUBAŠIČ, Suzana RAKUŠA, Marija KAUČIČ, Majda FERENC, Simona PELCL; 

− Leon CIGÜT, predstavnik ZEU, družba za načrtovanje in inženiring d.o.o. Murska Sobota 

(pripravljavec OPPN); 

− Nives ŽIGART, predstavnica IBIS, inženiring biro, investicijsko svetovanje, d.o.o., Slovenska 

Bistrica (pripravljavec OPPN); 

− Katja BAČNAR, predstavnica TerraGIS d.o.o. Ljubljana (pripravljavec tehnične posodobitve); 

− Tadeja ZUPANČIČ, predstavnica strokovne službe Komunala Radgona d.o.o.; 

− Mateja FIŠINGER, v.d. direktorice javnega zavoda PORA, razvojna agencija Gornja Radgona; 

− novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje 

je javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli z javno objavljenim 

sklicem seje. Gradivo je bilo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, razen k točki 

11, katero je bilo naknadno javno objavljeno, in sicer dne 17. 4. 2024.   

Javno objavljeno in razdeljeno vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim 

pred pričetkom seje, je bilo naslednje dodatno gradivo:  

− k tč. 11: Sklep o potrditvi dopolnitve konvencije in statuta Evropskega združenja za 

teritorialno sodelovanje z imenom »B&G – RAD z omejeno odgovornostjo« (predlog sklepa 

z obrazložitvijo in prilogami), 

− mnenja in predlogi delovnih teles občinskega sveta, in sicer: 

• Odbora za družbene dejavnosti, 

• Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe, 

• Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, 

• Odbora za finance in premoženjska vprašanja. 
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K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnikov preteklih sej 

2.a)  Obravnava in sprejem zapisnika 8. redne seje občinskega sveta z dne 20. 12. 2023 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 8. redne seje občinskega sveta z dne 20. 12. 2023 ter povabila 

navzoče k razpravi. 

Razpravljal je Ivan KAJDIČ (splošna pripomba glede načina pisanja razprave).  

V tem času (ob 14.09) se je seji pridružil Branko KOCBEK, član občinskega sveta. Prisotnost se je 

povečala na 18 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  

Druge razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 70 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 8. redne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, z dne 20. 12. 2023. 

 

2.b)  Obravnava in sprejem zapisnika 2. dopisne seje občinskega sveta, zaključene dne 11. 3. 

2024  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 2. dopisne seje občinskega sveta zaključene dne 11. 3. 2024 

ter povabila navzoče k razpravi. 

Razpravljal je Ivan KAJDIČ (splošna pripomba glede sprejemanja dnevnega reda dopisne seje in 

določbe statuta).  

Druge razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 71 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 2. dopisne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, zaključene dne 11. 3. 2024. 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Županja je predstavila predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 9. redne seje. Povedala 

je, da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, razen k 

točki 11, javno objavljeno pa je v celoti na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Dan pred 

sejo, 17. 4. 2024, je bilo javno objavljeno še dodatno gradivo, katerega je v nadaljevanju naštela.  

Županja je nato prebrala predlog dnevnega reda in povabila navzoče k razpravi o celotnem 

predlogu dnevnega reda.  

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in v nadaljevanju dala na glasovanje 

celoten predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega sveta so soglasno (18 navzočih, od tega 

18 ZA) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem zapisnikov preteklih sej:  

a) Obravnava in sprejem zapisnika 8. redne seje občinskega sveta z dne 20. 12. 2024 
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b) Obravnava in sprejem zapisnika 2. dopisne seje občinskega sveta, zaključene dne 11. 3. 

2024 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 

5. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za drugi del enote urejanja prostora GR 36 

(druga obravnava) 

6. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetijskega gospodarstva z ID 

št. KMG-MID 100316899 v Očeslavcih občina Gornja Radgona (druga obravnava) 

7. Sklep o tehnični posodobitvi grafičnega dela Občinskega prostorskega načrta Občine Gornja 

Radgona (predlog) 

8. Sklep o lokacijski preveritvi za preoblikovanje izvornega območja posamične poselitve na delu 

parc. št. 1460/2 in 1464/1 v k. o. 193 – Spodnja Ščavnica ter istočasno povečanje izvornega 

območja posamične poselitve na delu parc. št. 1464/1 v k. o. 193 – Spodnja Ščavnica (ID 3838) 

9. Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitve 

za del parc. št. 1146/2 in 1147 v k. o. 193 – Spodnja Ščavnica (ID 3859) 

10. Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev GJS odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode za leto 2024 

11. Sklep o potrditvi dopolnitve konvencije in statuta Evropskega združenja za teritorialno 

sodelovanje z imenom »B&G – RAD z omejeno odgovornostjo« 

12. Opredelitev glede vloge za podajo soglasja k začasni ukinitvi nočnega dežurnega zdravnika v 

Zdravstvenem domu Gornja Radgona 

13. Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Knjižnica Gornja Radgona (prva obravnava) 

14. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja 

kmetijstva in podeželja v občini Gornja Radgona (skrajšani postopek) 

15. Zaključni račun proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2023 

16. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 5 navedenih 

nepremičnin v lasti občine v k.o. Lastomerci, k.o. Spodnja Ščavnica, k.o. Zbigovci in k.o. 

Negova) 

17. Sklep o spremembi statusa in spremembi lastninske oblike na nepremičninah (za 3 navedene 

nepremičnine v k.o. Spodnja Ščavnica in k.o. Spodnji Ivanjci) 

18. Program dela Občinske uprave vezan na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 

2024 

19. Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

 

K tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in   

pobude članic in članov občinskega sveta 

Županja je seznanila, da so bili na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, podana 

na 8. redni seji občinskega sveta, pripravljeni odgovori, ki so bili v pisni obliki objavljeni na spletni 

strani občine dne 11. 1. 2024, in sicer: 

➢ odgovora na dve vprašanji, ki ju je postavil član občinskega sveta Franc ŽIŽEK; 

➢ odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Miran DOKL. 

 

V tem času (ob 14.17) se je seji pridružil Tomaž MUNDA, član občinskega sveta. Prisotnost se je 

povečala na 19 prisotnih članic in članov občinskega sveta. 

 

Nato je županja pozvala članice in člane občinskega sveta k besedi.  

 

Renata GJÜREČ, članica občinskega sveta, je podala tri POBUDE: 

1. »Podajam pobudo za ureditev obcestne ograje na občinski cesti Police – Lastomerci. Ob cesti, 

kjer se težko srečata dva avtomobila je prepad, ki predstavlja potencialno nevarnost. Več 
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občanov me je opozorilo na nevarni odsek ceste in predlagalo postavitev ograje. Nekaj metrov 

naprej je na podobnem odseku že leta postavljena ograja, ki pa je že poškodovana in bi bilo 

potrebno preveriti, če še služi svojemu namenu. Zato vas prosim, da se zadeve pregleda na 

terenu in se najde varno rešitev. Prilagam fotografije omenjenega odseka ceste.« 

2. »Glede na to, da je pomembno, da se razvija tudi podeželje in da to lahko naredimo že z 

relativno malo sredstvi, dajem pobudo za postavitev klopce (še bolje če sta dve) v Aženskem 

Vrhu ob ruševinah kužnega znamenja. Kužno znamenje je skoraj porušeno in bi bilo potrebno 

razmisliti ali se to pospravi ali kako drugače uredi. Prostor nudi čudovite razglede in bo dal 

priložnost za počitek številnim sprehajalcem, kolesarjem, prav tako bo ustvaril prostor za 

druženje domačinov, ki ga ni.« 

3. »Dajem pobudo, ki je že bila dana na občinskem svetu s strani g. Munde, in sicer glede 

neurejenosti stopnišča pri cerkvi (Gornja Radgona), ki je v lasti občine. Ponovno me je na to 

spomnil občan, ki pravi, da je stopnišče nevarno in da lahko pripelje, posebej pozimi, ko je 

tema, do poškodb, zato prosi za ureditev tega.« 

Vse pobude je ga. Gjüreč podala tudi pisno in k pobudi št. 1 priložila fotografije.   

 

Slavko RAJŠP, član občinskega sveta, je podal štiri POBUDE: 

1. »V občini imamo nekaj večjih prireditev…pustovanje, kresovanje, Radgonska noč in tako 

naprej. Moja pobuda je, da bi na večjih prireditvah v občini, gostinsko ponudbo imeli gostinci 

iz občine.«  

2. »Na Spodnji Ščavnici sta dve nogometni igrišči in eno igrišče za odbojko. Tam se rekreativno 

ukvarja s športom veliko domačinov. Otroci hodijo v šolo in veliko ljudi gre peš v trgovino 

oziroma na sprehode. Pobuda je, da se naredi pločnik v Spodnji Ščavnici od bloka-igrišča do 

trgovine in avtobusne postaje.« 

3. »Cesta Zagajski Vrh 1 do Dominikove kapele, zelo slaba obnova iz strani države, saj je tam 

potekal obvoz v času zaprtja glavne ceste. Če bi se to lahko nekaj, tudi s strani države, uredilo, 

mislim, da je bila že tudi dana pobuda.«  

4. »Cesta Spodnja Ščavnica – Lešane – zelo slaba oziroma že nevarna in je potrebna popravila 

oziroma obnove.«  

Vse pobude je g. Rajšp podal tudi pisno.  

 

Karmen ZORKO VUKAN, članica občinskega sveta, je podala številne POBUDE in 

VPRAŠANJA, in sicer (zapisano po vrstnem redu podajanja): 

Vprašanje: 

1. »Ali in kdaj je v planu pločnik /kolesarska pot od Črešnjevec do podjetja ARCONT?« 

Pobuda:  

2. »Ena izmed dveh luči pri parkirišču (transport) Rojko ne sveti več, druga pa zelo slabo. 

Predlagam, da se ju čimprej uredi tako, da bosta služili svojemu namenu.«  

Pobuda: 

3. »Na križišču pri »stari cestni upravi« kot rečemo (v Gornji Radgoni), se naj postavi vsaj eno, 

če ne dve ogledali, da se bo videlo kolesarje na pločniku, ko zavijaš v ulico iz Črešnjevec in ko 

greš ven iz nje. Tukaj se je nekoč že pripetila nesreča.« 

Pobuda: 

4. »Kar nekaj podobnih oziroma istih predlogov sem dobila glede ureditve rondoja v centru 

Gornje Radgone. Ureditev rondoja naj se ponudi kakšnemu radgonskemu podjetju, ki se bo s 

postavitvijo kakšnega ličnega znaka oziroma simbola lahko tudi promoviralo. Ljudje ne želijo, 

citiram: »da se spet postavi neka skala oziroma kamen, ki grozno izgleda in še preveč stane«.« 

Vprašanja: 

5. »Vprašanja so namenjena direktorju zdravstvenega doma in sicer:  

• Kako bo direktor Zdravstvenega doma Gornja Radgona organiziral splošno službo, 

dežurstvo?  

• Ali se že sestaja strokovni kolegij Zdravstvenega doma Gornja Radgona? To so vodje služb. 

Če se že sestaja, kako pogosto pa se? Nekoč je bilo to tedensko. Če bi se to prakticiralo, 
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potem ne bi prihajalo do kratkih stikov, zadeve pa bi se reševale sproti. Če imam prave 

informacije, se tega ne prakticira in kot lahko sami vidimo, nam zdravniki odhajajo.  

• Ali ima direktor Zdravstvenega doma Gornja Radgona za pokazati arhitekturni in finančni 

načrt za laboratorij? Če sem prav informirana, naj ne bi bilo v sedanjih načrtih invalidom 

na vozičku omogočeno, da bi znotraj ZD lahko prišli do novonastalega laboratorija? Da bi 

morali, v kolikor bodo napoteni v laboratorij, iti iz ZD in po zunanji strani spet nazaj notri. 

Ne vem točnih predpisov, a če se že gre v investicijo, bi bilo potrebno zagotoviti notranji 

dostop do laboratorija, ne pa, da se naknadno o tem govori pozneje, nastanejo spet dodatna 

dela, spremembe načrtov in posledično stroški. 

• Obstajajo že nekaj let stari načrti kako dvigniti sam zdravstveni dom nad otroškim in 

otroško zobno. Ali se še razmišlja o tem? Hkrati bi s tem posodobili več kot dvajset let staro 

streho. V kolikor je izgovor, da statika ne dopušča, bi bilo potrebno proučiti, kje se lahko 

stavba ojača.  

• Kako se načrtuje s pediatrijo? Ali še zmeraj potekajo aktivnosti pridobiti prepotreben 

kader?«  

Pobuda: 

6. »V Info točki bi lahko turistom omogočili, da bi dobili letake od vseh okoliških podjetij, 

izletniških kmetij, in vsega, kar se v občini ponuja. V Radkersburgu, če greš v njihovo Info 

točko, dobiš informacije od vseh okoliških možnostih ogledov, dejavnosti, pregledov hotelov, 

zasedenost, celo sobo lahko od tam rezervirajo. Avstrijci znajo skupaj sodelovati oziroma s 

tem, da imajo vse reklame na enem mestu, nimajo težav.«  

Pobuda: 

7. »Za prihodnje, ko bo več denarja oziroma, če bi se od kje sofinanciralo, bi bilo zelo dobrodošlo, 

da bi se spet uredila pot ob Muri. Sedaj je na poti polno peska, ki ga je naplavila Mura. Za 

kolesarje je sedaj otežena vožnja.«  
 

Pohvala s pobudo:  

»Lani se ni povsod pokosilo trave, saj so pustili cvetlice za čebelice, kar je zelo pohvalno. Tudi 

letos se naj ne pozabi na čebelice in se jim omogoči, da uredijo svoje, kar želijo.« 

Vse pobude, vprašanja in pohvalo (s pobudo) je ga. Zorko Vukan podala tudi pisno.   

 

Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, je podal dve POBUDI: 

1. »Cesta Norički Vrh Police LC 104051 med domačijo Kolarič in Puhar, na cestišče po vsakem 

dežju nanese blato in muldo napolni z blatom. Potem pridejo upravljalci občinskih cest, 

potisnejo to blato na brežino in je do naslednjega dežja vse lepo. Pri naslednjem dežju pa je 

blato zopet na cestišču. Seveda ob cestišču stoji prometni znak že leto in pol. Na drugi strani 

cestišča pa je bilo navoženih na tisoče kubikov zemlje in odpadnega materiala. Zato sem 

prepričan, da je dovolj prostora za to blato, ki se sedaj odlaga na brežino. Na tak način se samo 

troši denar za vzdrževanje občinskih cest. Imamo pa na občini odgovorne za občinske ceste.« 

2. »Na novo asfaltiranem cestišču Police – Lomanoše (JP 605151) je cesta asfaltirana do kanalet, 

brez bankin zato je cestišče zelo nevarno med domačijo Pajek – Zupan, v dolžini cca 100 

metrov. Krajani me sprašujejo, kdo bo odgovoren v slučaju poškodbe kakšnega motorista ali 

avtomobila. Nujno bi bilo postaviti prometni znak (vsaj) nevarnost na cestišču.«   

Obe pobudi je g. Njivar podal tudi pisno.   

 

Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je podal tri POBUDE: 

1. »Navezal bi se na prvo pobudo, g. Slavka, za izgradnjo pločnika v Spodnji Ščavnici od 

gasilskega doma do bloka. Vem, da je bil tukaj problem z lastništvom in pridobiti zemljišče za 

to zadevo. Moram vas seznaniti, da se je to lastništvo zdaj zaradi višje sile spremenilo in dajem 

pobudo, da občina pristopi in strokovne službe preverijo, kako je s tem in če je novi lastnik 

voljan odstopiti zemljišče za to zadevo.«  

2. »Še takrat v funkciji predsednika sveta KS Spodnja Ščavnica, sem podal pobudo oktobra 2023, 

da ne sveti ena javna luč v centru Spodnje Ščavnice, pri Križanu. Takrat ni svetila ena luč. 
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Sedaj pa, mislim da že od lani, celo zimo ne svetijo tri svetilke od gasilskega doma do trgovine. 

Nazadnje, ko sem se peljal, še niso svetile. Ne vem zaradi česa se skoraj šest mesecev ne uredi 

ta javna razsvetljava oziroma se ne zamenjajo ali popravijo svetilke. Verjetno bi pobudo morala 

biti s strani (krajevne) skupnosti, ali karkoli, nisem hotel potencirati, vendar se mi zdi, da to že 

predolgo traja in ni povezano z našim manko sredstev o katerem toliko govorimo.«  

3. »Spremljam, kar se dogaja v drugih občinah. V novicah Ovtar, ali pa tudi na spletni strani 

zaslediš, da so tam nekje (Zamarkova) uredili lokalno cesto v vrednosti 600.000 eur. To je 

vrednost investicije, drugi podatek pa je, da so 500.000 eur pridobili za to investicijo s strani 

države. Se pravi, da se dá dobiti sredstva za te zadeve. Mi pa delamo vse z našim denarjem, 

krediti, ker jih pač nimamo. Ne vem, kdaj bomo mi pristopili k takšnim projektom, da bo tudi 

modernizacija cest, ki je še in še potrebna, področje Spodnje Ščavnice in Zagajskega Vrha je 

podhranjeno. Vidimo tudi, to novo investicijo, ki smo jo lani sklenili, tudi nismo naredili 

tistega, kar smo morali. Moj namen je to, dajmo pripraviti projekte za modernizacijo cest po 

naši občini, da bomo tudi dobili dodatna finančna sredstva.«  

 

Franc FARTEK, mag., član občinskega sveta, je podal dve POBUDI z vprašanji: 

1. »Všeč mi je, ko poslušam vse ostale kolegice in kolege. Vedno povem, da moramo dati na 

tehtnico, kar je bolj in kar je manj pomembno. Poslušam težave in pobude; ene stvari so 

malenkostne, druge pomembne. Moja pobuda, oziroma kar hočem vedeti, je devet milijonski 

dolg občine. Po letu in pol, bi pričakoval nek načrt, pa tudi večina glede na pogovore z ljudmi, 

sosedi in v stranki, kjer več ali manj vedno nanese pogovor na ta velik dolg. Na odboru smo 

dva dni nazaj slišali, da je občina zadolžena do leta 2040, ne vem koliko. Pričakoval bi od 

županje in vodstva občine, zdaj za čas Svobode se zelo rado reče, naredi časovnico… naj se 

naredi analiza, elaborat, nek strokovni finančni načrt kako se občina misli iz tega izmazati 

oziroma kako to zadevo sanirati. Vem, da so stvari bolj in manj pomembne, vem, da je bolj 

potrebno servisirat kredite, plačevati obresti, ampak treba je imeti nek strateški načrt kako 

občina zleze na zeleno vejo oziroma iz tega gromozanskega dolga. Občina je ena izmed najbolj 

zadolženih v državi.  

Dajem pobudo in sprašujem vodstvo in županjo, če se lahko, naj se pripravi nek strateški načrt, 

kako bo občina kratkoročno in srednjeročno zadeve finančno sanirala.«  

2. »Strinjam se z vsemi, ki ste do sedaj omenjali težave na cestiščih. Rad bi povedal, da v mestu, 

kjer se največ vozim, manj po okolici zato manj začutim te težave po okoliških vaseh, ampak 

po mestu Gornja Radgona, cesta mimo vrtca – z ogromno jamami in je udrta, cesta mimo 

podjetja Elektro Maribor, ki pelje do trgovskega centra Maximus – ena sama živa jama, cesta 

pri Komunali ob zavijanju – same udrtine, cesta od Andy bara do zdravstvenega doma – po tej 

cesti če se pelješ, te premetava, lahko si narediš veliko škodo… Še več je takih odsekov, na 

primer, cesta mimo Špitala, če se pelješ nasproti cerkve – tam je nekaj takšnih jam, da čudno, 

da ti kolesa in amortizerja vstran ne odbije. Zastopim, da so na eni strani sanacije, novogradnje, 

novo asfaltiranje, ampak te ene določene ceste so v tako slabem stanju, da so prav nevarne.  

Dal bi pobudo in sprašujem občinsko upravo, ali se bodo te najhujše, v najslabšem stanju, ceste 

v kratkem kaj sanirale. Določene ceste, ki jih navajam so namreč v nevarnem stanju.«  

 

V tem času (ob 14.33) se je seji pridružil David ROŠKAR, član občinskega sveta. Prisotnost se je 

povečala na 20 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  

 

Miran DOKL, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 

»Pomurska avtocesta je dolga 79,5 km in povezuje avtocesto A1 od razcepa Dragučova z 

Madžarsko pri Pincah. Zadnji gradbeni odsek Lenart – Vučja vas je bil predan prometu 30. oktobra 

2008. Takratni minister Žerjav je ob odprtju povedal, da je to zgodovinski dan, ki je eden 

najpomembnejših v sto letih Pomurja.  Ob takratni otvoritvi je bilo s strani takratne vlade 

obljubljeno, da se bo obnova ceste do AC Grabonoš zgodila v nekaj letih. Bilo je izvedenih kar 

nekaj aktivnosti, ki pa v šestnajstih letih niso pripeljale do želenih rezultatov. Marca 2023 je bila 

pri nas na obisku ministrica za infrastrukturo, Alenka Bratušek. Tema pogovora je bila nova 

avtobusna postaja in pa že omenjena povezava na avtocesto. Obljubljeno je bilo, da bodo preučene 
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možnosti za čim hitrejšo umestitev izvedbe v državni proračun. Konkretnih zagotovil do danes 

nismo dobili.  

Predlagam, da se aktivnosti za izvedbo povezave poskušajo pospešiti z naslednjimi koraki:  

- ponovna zahteva ministrstvu in ministrici za infrastrukturo za aktivno nadaljevanje priprav na 

začetek obnove po predvidenih posameznih fazah; 

- izvedbo pospešiti z vključitvijo projekta med prednostne s strani Pomurske razvojne agencije;  

- našo poslanko go. Vero Granfol pozvati, da na to temo postavi poslansko vprašanje na eni 

izmed naslednjih sej v Državnem zboru RS.«  

 

Franc ŽIŽEK (Jež), član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 

»Zanima me, kdaj se bo začel izdelovati občinski podrobni prostorski načrt za naselje Negova. 

Sredstva so v proračunu za leto 2024 že zagotovljena. Vsi vemo, da je to za Negovo zelo 

pomembno, sicer prepozno za nekaj let, ampak je tudi v redu, če bo zdaj. Zato upam in prosim, da 

odločevalci v občinski upravi čimprej pristopijo k izvedbi tega dokumenta.« 

 

Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 

 »V skupini možakarjev, ko sem bil prisoten, pri pogovoru, so me prosili, da prenesem, meni se zdi 

zelo realno. Namreč, ti gospodje predlagajo, da vodstvo občine razmisli o umestitvi avtobusne 

postaje tudi na našem občinskem zemljišču, ki smo ga pred kratkim kupili, torej nad prejšnjo 

avtobusno postajo, pri Šahenturmu. Možnost enosmernega prometa, ampak bom rekel, pustimo 

stroki, mi smo zdaj že brez debate na občinskem svetu zabetonirali eno lokacijo, in bi res dal 

pobudo, da se prouči še ta druga možnost.«  

 

Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, je postavil še eno VPRAŠANJE: 

»Kdaj bodo začeli kositi ob naših občinskih cestah? Pri nas, v Policah, je namreč Rune začel kopati 

in ker je bila nenormalno visoka trava, smo k temu pristopili sami. Ko je začel Rune kopati je bila 

ta visoka trava namreč katastrofalna. Sprašujem, kdaj bodo začeli kositi te naše brežine?« 

 

Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je županja zaključila to točko in povedala, da bodo na vsa 

postavljena vprašanja in podane pobude podani pisni odgovori.  

K tč. 5: Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za drugi del enote urejanja 

prostora GR 36 (druga obravnava) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodno obrazložitev k tej točki je podala Suzana RAKUŠA, višja svetovalka v občinski upravi. 

Dodatno obrazložitev k tej točki je podal Leon CIGÜT, predstavnik ZEU, družba za načrtovanje 

in inženiring d.o.o. Murska Sobota.  

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za drugi del enote urejanja prostora GR 36 – 

druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.«  

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: David ROŠKAR, Leon CIGÜT (pojasnilo), Franc ŽIŽEK, Vladimir MAUKO 

(pojasnilo), županja (pojasnilo), Branko KOCBEK, David ROŠKAR (replika g. Žižeku), Vladimir 

MAUKO (pojasnilo) in Miran DOKL. 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (20 navzočih, od tega 19 ZA 

– 0 PROTI) sprejeli naslednji 



8 

 
 

S K L E P,  št. 72: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za drugi del enote urejanja prostora GR 36 (druga obravnava). 

 

K tč. 6:  Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetijskega 

gospodarstva z ID št. KMG-MID 100316899 v Očeslavcih občina Gornja Radgona 

(druga obravnava)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Nives ŽIGART, predstavnica IBIS, inženiring biro, investicijsko 

svetovanje, d.o.o., Slovenska Bistrica (pripravljavec OPPN). 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetijskega gospodarstva z ID št. 

KMG-MID 100316899 v Očeslavcih občina Gornja Radgona – druga obravnava in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.«  

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljal je Anton ROŽMAN, Nives ŽIGART je podala pojasnilo.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 ZA) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 73:  

Občinski svet Občine Gornja Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka 

o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetijskega gospodarstva z ID št. 

KMG-MID 100316899 v Očeslavcih občina Gornja Radgona (druga obravnava). 

 

K tč. 7: Odlok Sklep o tehnični posodobitvi grafičnega dela Občinskega prostorskega načrta 

Občine Gornja Radgona (predlog) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Katja BAČNAR, predstavnica TerraGIS d.o.o. Ljubljana, ki je 

obrazložitev podala s pomočjo projekcije prezentacije.  

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o tehnični posodobitvi grafičnega dela Občinskega prostorskega načrta Občine Gornja 

Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od 

tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 74:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o tehnični posodobitvi 

grafičnega dela Občinskega prostorskega načrta Občine Gornja Radgona. 
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K tč. 8: Sklep o lokacijski preveritvi za preoblikovanje izvornega območja posamične 

poselitve na delu parc. št. 1460/2 in 1464/1 v k. o. 193 – Spodnja Ščavnica ter istočasno 

povečanje izvornega območja posamične poselitve na delu parc. št. 1464/1 v k. o. 193 

– Spodnja Ščavnica (ID 3838) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Suzana RAKUŠA, višja svetovalka v občinski upravi 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o lokacijski preveritvi za preoblikovanje izvornega območja posamične poselitve na delu 

parc. št. 1460/2 in 1464/1 v k. o. 193 – Spodnja Ščavnica ter istočasno povečanje izvornega 

območja posamične poselitve na delu parc. št. 1464/1 v k. o. 193 – Spodnja Ščavnica (ID 3838) in 

predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.«  

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od 

tega 19 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 75:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za 

preoblikovanje izvornega območja posamične poselitve na delu parc. št. 1460/2 in 1464/1 v k. 

o. 193 – Spodnja Ščavnica ter istočasno povečanje izvornega območja posamične poselitve na 

delu parc. št. 1464/1 v k. o. 193 – Spodnja Ščavnica (ID 3838). 

K tč. 9: Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični 

poselitve za del parc. št. 1146/2 in 1147 v k. o. 193 – Spodnja Ščavnica (ID 3859) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Suzana RAKUŠA, višja svetovalka v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitve za 

del parc. št. 1146/2 in 1147 v k. o. 193 – Spodnja Ščavnica (ID 3859) in predlaga občinskemu 

svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno  (20 navzočih, od 

tega 20 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 76:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za 

določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi za del parc. št. 1146/2 in 1147 v 

k. o. 193 – Spodnja Ščavnica (ID 3859). 

K tč. 10: Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev GJS odvajanja in čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode za leto 2024 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Nuša TÖRNAR, višja svetovalka v občinski upravi.  
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Dodatno obrazložitev k tej točki je podala Tadeja ZUPANČIČ, predstavnica strokovne službe 

Komunala Radgona d.o.o.. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev GJS odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode za leto 2024 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme 

v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Aleš DOMANJKO, Srečko ŽIŽEK, Tadeja ZUPANČIČ (pojasnila), mag. Franc 

FARTEK, mag., Tadeja ZUPANČIČ (odgovor), Ivan KAJDIČ, David ROŠKAR, županja 

(odgovor), Miran DOKL, Franc ŽIŽEK, Tadeja ŽUPANČIČ (pojasnila), Franc FARTEK, mag. 

(dodatno pojasnilo njegove razprave), županja (odgovor). 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (20 navzočih, od tega 16 ZA 

– 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 77:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o potrditvi cen storitev in 

Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 

odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v občini Gornja Radgona. 

 

ODMOR 

Ob 16.15 uri je županja odredila 15-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 16.30 uri. Županja je 

ugotovila, da je prisotnost članic in članov občinskega sveta ostala nespremenjena, saj je bilo na 

seji navzočih 20 članic in članov občinskega sveta. 

K tč. 11: Sklep o potrditvi dopolnitve konvencije in statuta Evropskega združenja za 

teritorialno sodelovanje z imenom »B&G – RAD z omejeno odgovornostjo« 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli z dodatnim gradivom. 

Obrazložitev k tej točki je podala Mateja FIŠINGER, v.d. direktorice javnega zavoda PORA, 

razvojna agencija Gornja Radgona. 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od 

tega 19 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 78:  

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona se strinja z vsebinsko dopolnitvijo Konvencije in 

Statuta »Evropskega združenja za teritorialno sodelovanje B&G – RAD z omejeno 

odgovornostjo«, ki se nanaša na imenovanje zunanjega neodvisnega revizorja. 

2. Občinski svet Občine Gornja Radgona potrjuje in sprejme vsebinsko dopolnjeno 

Konvencijo »Evropskega združenja za teritorialno sodelovanje B&G – RAD z omejeno 

odgovornostjo« v predloženi vsebini. 

3. Občinski svet Občine Gornja Radgona potrjuje in sprejme vsebinsko dopolnjen Statut 

»Evropskega združenja za teritorialno sodelovanje B&G – RAD z omejeno 

odgovornostjo« v predloženi vsebini. 
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K tč. 12: Opredelitev glede vloge za podajo soglasja k začasni ukinitvi nočnega dežurnega 

zdravnika v Zdravstvenem domu Gornja Radgona 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Joža PRIMOŽIČ, direktor Zdravstvenega doma Gornja Radgona, predviden za podajo obrazložitve 

k tej točki, je pol ure pred pričetkom seje opravičil svojo odsotnost, zato je obrazložitev k tej točki 

podal Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave.  

Dodatno obrazložitev k tej točki je podala županja.   

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval vlogo za podajo soglasja k začasni ukinitvi 

nočnega dežurnega zdravnika v Zdravstvenem domu Gornja Radgona in predlaga občinskemu 

svetu, da ne poda soglasja k začasni ukinitvi nočnega dežurnega zdravnika v Zdravstvenem domu 

Gornja Radgona.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Tomaž MUNDA, dr. Suzana BRAČIČ ARCET, Srečko ŽIŽEK, Aleš DOKL, 

županja (mnenje). 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo.  

Glede na opravljeno razpravo je v nadaljevanju prebrala sledeč predlog sklepa, in sicer: »Občinski 

svet Občine Gornja Radgona je obravnaval s strani Zdravstvenega doma Gornja Radgona 

posredovano vlogo za podajo soglasja k začasni ukinitvi nočnega dežurnega zdravnika v 

Zdravstvenem domu Gornja Radgona in v imenu Občine Gornja Radgona ne daje soglasja k 

predlagani začasni ukinitvi nočnega dežurnega zdravnika v Zdravstvenem domu Gornja Radgona.« 

Takšen predlog sklepa je županja dala v razpravo pred glasovanjem. Razprave o predlogu sklepa 

ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato 

soglasno (20 navzočih, od tega 20 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 79:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona je obravnaval s strani Zdravstvenega doma Gornja 

Radgona posredovano vlogo za podajo soglasja k začasni ukinitvi nočnega dežurnega 

zdravnika v Zdravstvenem domu Gornja Radgona in v imenu Občine Gornja Radgona ne 

daje soglasja k predlagani začasni ukinitvi nočnega dežurnega zdravnika v Zdravstvenem 

domu Gornja Radgona. 

K tč. 13: Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Knjižnica Gornja Radgona (prva obravnava)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Marija KAUČIČ, višja svetovalka v občinski upravi. 

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda 

Knjižnica Gornja Radgona – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 

sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od 

tega 18 ZA) sprejeli naslednji 
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S K L E P,  št. 80: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Knjižnica Gornja Radgona – prva obravnava. 

K tč. 14: Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju 

razvoja kmetijstva in podeželja v občini Gornja Radgona (skrajšani postopek)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Majda FERENC, višja svetovalka v občinski upravi. 

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Pravilnika 

o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in 

podeželja v občini Gornja Radgona – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga 

obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od 

tega 19 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 81: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o spremembah in 

dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 

Gornja Radgona (skrajšani postopek). 

K tč. 15: Zaključni račun proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2023 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Krajšo uvodno obrazložitev k tej točki je podala županja. 

Obširno obrazložitev k tej točki je podala Tatjana VRBANČIČ, vodja oddelka in glavna 

računovodkinja v občinski upravi.  

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Zaključni račun proračuna Občine Gornja 

Radgona za leto 2023 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi 

vsebini, z vsemi bilancami.« 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval 

Zaključni račun proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2023 in predlaga občinskemu svetu, da 

ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami.« 

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval Zaključni račun 

proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2023 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 

sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval Zaključni račun 

proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2023 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 

sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 
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nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov  (19 

navzočih, od tega 18 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 82:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zaključni račun proračuna Občine Gornja 

Radgona za leto 2023, z vsemi bilancami. 

K tč. 16: Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 5 navedenih   

nepremičnin v lasti občine v k.o. Lastomerci, k.o. Spodnja Ščavnica, k.o. Zbigovci 

in k.o. Negova) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Andrej SUBAŠIČ, svetovalec v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 5 navedenih nepremičnin 

v lasti občine v k.o. Lastomerci, k.o. Spodnja Ščavnica, k.o. Zbigovci in k.o. Negova) in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od 

tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 83:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena, s katerim se ukine status grajenega javnega dobra 

lokalnega pomena na parc. št. 495/5, k. o. Lastomerci, na parc. št. 1259/20, k.o. Spodnja 

Ščavnica, na parc. št. 440/18 in 583/10, obe k.o. Zbigovci ter na parc. št. 1296/2, k.o. Negova. 

K tč. 17: Sklep o spremembi statusa in spremembi lastninske oblike na nepremičninah (za 3 

navedene nepremičnine v k.o. Spodnja Ščavnica in k.o. Spodnji Ivanjci) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Andrej SUBAŠIČ, svetovalec v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o spremembi statusa in spremembi lastninske oblike na nepremičninah (za 3 navedene 

nepremičnine v k.o. Spodnja Ščavnica in k.o. Spodnji Ivanjci) in predlaga občinskemu svetu, da ga 

obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od 

tega 19 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 84:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o spremembi statusa in 

spremembi lastninske oblike na nepremičninah, s katerim se na parc. št. 1589 in 1793, obe 



14 

k.o. 193 Spodnja Ščavnica in parc. št. 815, k.o. 211 Spodnji Ivanjci, namesto zaznambe 

statusa »Javno dobro« do celote vknjiži lastninska pravica za Občino Gornja Radgona. 

K tč. 18: Program dela Občinske uprave vezan na delo Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona v letu 2024 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave. 

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s sprejetim Programom dela Občinske uprave 

vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2024 in predlaga občinskemu 

svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe se je seznanil s 

sprejetim Programom dela Občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona v letu 2024 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem se je seznanil s sprejetim 

Programom dela Občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 

letu 2024 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s sprejetim 

Programom dela Občinske uprave vezan na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 

2024 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od 

tega 19 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 85:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s sprejetim Programom dela Občinske 

uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2024.  

K tč. 19: Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

Županja je pri tej točki naštela in obrazložila najpomembnejša dogajanja, ki so se odvijala med 

prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podala druge aktualne informacije, in sicer o: 

− reševanju zapletov in aktivnostih v zvezi z javnim podjetjem Prlekija; 

− končanem projektu Nadgradnja vodovoda sistema C – 2. faza; 

− aktivnostih na sejah v krajevnih skupnostih, sodelovanju v društveno/družabnih dogodkih in 

sodelovanju na občnih zborih društev s pozivom članom in članicam občinskega sveta, da se 

odzovejo vabilom na številne dogodke v naši občini;  

− o izvedenem zaslišanju in pričakovanju sodbe v zadevi poslovne stavbe – Elsa d.o.o. – v 

stečaju;  

− aktivnostih in predvidenih postopkih umestitve nove avtobusne postaje v Gornji Radgoni;  

− izvedenem razpisu, podpisu pogodbe z izvajalcem in skorajšnjem pričetku obnove Knjižnice 

Gornja Radgona; 

− vstopu v konzorcij s tremi sosednjimi občinami za potrebe Celostne prometne strategije kot 

pogoju za kandidiranje na prihajajočih razpisih;  
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− izvedenem srečanju z našimi gospodarstveniki in podjetniki na sejmu MEGRA;  

− obisku namestnice veleposlanice Republike Nemčije; 

− prihajajočih prireditvah ob koncu meseca aprila in na začetku meseca maja s povabilom vsem 

k sodelovanju in udeležbi.  

 

S tem je županja končala svoje izvajanje in ugotovila, da je dnevni red seje izčrpan. Članom in 

članicam občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalila za prisotnost in sodelovanje ter ob 

17.45  uri zaključila 9. redno sejo občinskega sveta. 

 

 

ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODILA:  

Simona PELCL ŽUPANJA OBČINE GORNJA RADGONA 

 Urška MAUKO TUŠ 


